
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Spakman, nodig ik u uit voor de commissievergadering 

Financiën en Veiligheid van woensdag 3 april a.s.  om 13.00 uur in de Oude Raadzaal. 

Met betrekking tot de agenda de volgende opmerkingen: 

 

Afspraken en planning 
 

Besluitenlijst vorige vergadering 

- Toezeggingen namens de burgemeester zijn op dit moment nog geen van alle 

afgehandeld 

LTA 

-  2013-269 zou evt. meegenomen kunnen worden bij B3 

- Over 2012-18 i.c.m. 2013-15 heeft wethouder Schroor in LTA-overleg met 

voorzitter een procesbrief toegezegd, nog niet ontvangen 

- 2012-19: zie memo auditcommittee op tkn-lijst > afgehandeld? 

- 2013-270 en -237 nu op agenda 

- 2012-17 > PvdA moet nog op maand zetten 

IM-lijst 

- 2011-81: zie collegebrief op tkn-lijst > afgehandeld? 

- 2012-22: zie hierboven bij LTA 2012-19 > afgehandeld? 

- 2012-25: moet deze op de lijst blijven staan? 

- 2012-58: afgehandeld in vorige vergadering 

- 2012-76: afgehandeld in vorige vergadering (stadstoezicht) 

- 2013-1: nu op agenda, daarna afgehandeld? 

 

Conformstukken 

 

Verordening op de raadscommissies 

 

Dit raadsvoorstel is uitgebreid voorbesproken in presidium en commissievoorzittersoverleg. 

Nadat daar overeenstemming was bereikt is besloten het in de commissie als conformstuk te 

agenderen. Belangrijkste item is het verder reguleren van het inspreken in de commissies. 

 

 

Onderwerp Uitnodiging commissievergadering 3 april a.s. 

  

 Leden Raadscommissie Financiën en Veiligheid  
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Verordening cameratoezicht 

 

Dit raadsvoorstel vloeit regelrecht voort uit de motie ‘Cold Turkey’ die in de raad van 30 

januari jl. is aangenomen. Daarin vroeg de raad de verordening zodanig te wijzigen dat 

cameratoezicht kan worden ingezet in situaties waarin sprake is van verstoringen van de 

openbare orde, die samenhangen met handel en gebruik van verdovende middelen. Aan dat 

verzoek wordt middels dit raadsvoorstel voldaan. Daarom leek ons agendering als 

conformstuk voldoende. 

 

Concept jaarrekening GR Meerstad 

 

De GR Meerstad stelt de gemeenteraden gedurende zes weken in de gelegenheid om wensen 

en bedenkingen bij de jaarrekening van de GR in te brengen. Vandaar op het laatste moment 

nog even toegevoegd aan deze agenda 

 

Evaluatie hoog water januari 2012 
 

Eind december jl. ontving u de evaluatie van het hoogwater bij Woltersum januari 2012. Tot 

nu toe was er nog niet van gekomen deze te bespreken. In april gebeurt dat nu alsnog. 

GroenLinks, dat om agendering heeft verzocht, wil het vooral hebben over het functioneren 

van de Veiligheidsregio en de vertegenwoordiging van het stadse belang.  

 

Het is goed hierbij nog even de afspraken in herinnering te roepen die gemaakt zijn over het 

bespreken van zaken m.b.t. de Veiligheidsregio.  

 

BGM is geen verantwoording verschuldigd aan raad over functioneren als voorzitter 

VR. Wil wel desgewenst informatie delen met raad op informele basis, mag best (zo 

veel mogelijk) openbaar. Zo kan bij bespreking Hoog water dit voorjaar in het 

formele gedeelte alleen gesproken worden over functioneren eigen burgemeester; 

informeel kan dan doorgesproken worden over zijn optreden als voorzitter VR. Dat 

is het maximaal haalbare. Daarnaast kan e.e.a. aan de orde komen in het jaarlijkse 

functioneringsgesprek met de burgemeester. (uit verslag informele sessie 26/2/13) 

 

In principe kunt u dus de burgemeester alleen aanspreken op zijn rol als eigen burgemeester 

en zijn inbreng als zodanig in de Veiligheidsregio, niet op zijn rol als voorzitter van de VR. 

Er is één uitzondering: omdat er sprake is van een GRIP-4 situatie, kunt u de burgemeester 

wel aanspreken in zijn rol als voorzitter van de VR voor zover het de eigen gemeente / het 

eigen grondgebied gaat (zie factsheet: de voorzitter van de VR is verantwoording 

verschuldigd aan de gemeenteraden van de betrokken gemeenten). Mocht u met de 

burgemeester willen doorspreken over zijn rol als voorzitter van de VR t.o.v. andere 

gemeenten, dan kan dat alleen in een informele setting.  

 

Sterkteverdeling politie 
 

Eerder dit seizoen hebt u wensen en bedenkingen kunnen inbrengen bij het regionaal 

beleidsplan van de politie-eenheid Noord-Nederland. Inmiddels is dit plan vastgesteld. 

Hierin was echter nog niet de verdeling van de beschikbare politiecapaciteit geregeld. Het 
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voorgenomen besluit hieromtrent, waarover bestuurlijke overeenstemming is bereikt, wordt 

nu alsnog aan de raden voorgelegd voor wensen en bedenkingen.  

 

Voor de goede orde heb ik ook de beantwoording van de schriftelijke vragen, die de PvdA 

hier al eerder over heeft gesteld, bijgevoegd.  

 

Damoclesbeleid 
 

Het zgn. Damoclesbeleid is uitvoerig aan de orde geweest in de raadsvergadering van 27 

februari jl. Afgesproken is toen dat de burgemeester nog een brief zou sturen over het 

regelen van vervangende woonruimte. Deze brief is nu binnen. Aan u om te beoordelen of 

het zo voldoende is. Daarnaast heeft de raad een motie aangenomen met de vraag om een 

evaluatie van het beleid over twee jaar. De burgemeester wil van u graag input voor die 

evaluatie. Op welke punten zou moeten worden geëvalueerd?  

 

Overig 

Voor deze maand zijn inmiddels twee extra F&V-vergaderingen gepland, beide op 17 april 

a.s. De eerste begint om 9.30 uur en zal gaan over het rapport Cohen
1
, over het 

visitatierapport herindeling (vervolg) en over de financiële situatie van de gemeente (in 

vervolg op informele sessie op 2 april a.s.). De tweede begint om 13.00 uur en betreft de 

jaarlijkse bijeenkomst over P&O-zaken.  

 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer,  

commissiegriffier  

                                                 
1
 Presidium 20 maart heeft aangegeven dit onderwerp het liefst pas te willen bespreken ná bespreking 

door de raad van Haren. Het is dus nog niet helemaal zeker of dit onderwerp op 17 april op de agenda 

zal staan. 


